
 
Hovedpunkter Seniorådet ønsker at drøfte på mødet d. 26. februar 2025. 

 
 
1. Når Ishøj Kommune omtaler at der er valg til Byråd- og Region, vil vi gerne 
foreslå, at man samtidig tager valg til Seniorrådet med, valget foregår jo samme 
dag og udvalget er jo også et folkevalgt udvalg. 
 
2. Danske Ældreråd har på deres møde 4. februar 2025 vedtaget hvordan man 
løser kontingentet til dem fremover, ved det at hovedparten af tilskuddet bliver 
givet til kommunerne over Bloktilskuddet. 
Vi henviser her til referatet af vores møde i Seniorådsmøde d. 21. januar 2025, 
punkterne 7 og 9, hvor den nye ordning er beskrevet. 
 
3. Drøftelse af udmelding om resultat af Byrådets budget, vi henviser til vores 
møde i Seniorådsmøde d. 21. januar 2025, hvor Erkan deltog, se punkt 9 hvor 
den samme drøftelse fandt sted. 
Det gælder også evaluering af Kommunens julefrokost. 
 
4. Cafe på Kærbo, vi har et stort ønske om, at der bliver oprettet en Cafe, så der 
bliver noget liv i hele det miljø der er skabt på Kærbo, dette vil være til stor 
glæde for de mange beboere og brugere af Kærbo. 
 
5. Forslag om – i samarbejde med Senioråd – at holde et møde angående den nye 
Ældrelov og Sundhedsreform, hvor Merete, Erkan, og Anne Kirstine fortæller 
om den store ændring vi står overfor med de ovennævnte reformer. 


